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Abstract (en)
A cleaning device for textile machines has a channel 1 running along the textile machines and having a longitudinally extending slot 3 which is
covered on both sides by sealing lips 4 and into which engages a shuttle-shaped pipe 7 of a cleaning appliance movable on rollers 5. In order to
avoid travelling rails for the cleaning appliance, the rollers 5 are supported on a channel 1 and the cleaning appliance 6 is guided by the channel 1.
<IMAGE>

Abstract (de)
Eine Reinigungsvorrichtung für Textilmaschinen weist einen längs der Textilmaschinen verlaufenden Kanal 1 mit einem längsverlaufenden
Schlitz 3 auf, der beidseits durch Dichtlippen 4 abgedeckt ist und in welchen ein schiffchenförmiger Rüssel 7 eines auf Rollen 5 verfahrbaren
Reinigungsgeräts eingreift. Um Fahrschienen für das Reinigungsgerät zu vermeiden, stützen sich die Rollen 5 am Kanal 1 ab und das
Reinigungsgerät 6 wird vom Kanal 1 geführt. <IMAGE>
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